



Editor

Klaus Kietzmann

Tel. 0611/89 06 14 8

e-mail: editor@eaasdc.de

Dear Bulletin readers,

Berlin, Berlin, we go to Berlin...Not only soccer fans but also square and round dancers can sing these words this year. In the middle of March, the **Spring Jamboree** will take place in Berlin.

A hint for all participants at the **membership meeting**: take this Bulletin with you to the meeting. Then you will easily find the agenda and on the following pages all documents for the meeting.

You will find the programme of the Jamboree as usual in the middle of this issue.

*

Once again we plan to publish a **special issue** of the Bulletin in April, aimed above all at newcomers to Square Dancing. This could be handed out for example at the graduation. Please let Katharina Thureau (admin@eaasdc.de) know how many issues you will probably need as soon as possible. Price: € 2,00.

*

Please notice: Katharina Thureau has moved and now has a **new address** as well as a new phone number. See imprint p. 79.

*

See you soon at the Spring Jamboree in Berlin, both at the membership meeting and in a square or Round Dance circle

Liebe Leserinnen und Leser,

Berlin, Berlin, wir fahren nach Berlin...Nicht nur Fussballfans sondern auch Square und Round Dancer können das in diesem Jahr singen. Mitte März findet das **Spring Jamboree** in Berlin statt.

Tipp für alle Teilnehmer am **Membership Meeting**: Nehmt dieses Bulletin mit zum Meeting. Dann habt Ihr die Tagesordnung und auf den folgenden Seiten alle Unterlagen für die Versammlung griffbereit!

Das Programm des Jamborees findet Ihr wie gewohnt in der Mitte dieser Ausgabe.

*

Wir planen wieder, im April eine **Sondernummer** des Bulletins herauszubringen, die sich vor allem an Square Dance Neulinge wendet und zum Beispiel anlässlich der Graduation verteilt werden kann. Meldet bitte Euren voraussichtlichen Bedarf möglichst bald an Katharina Thureau. (E-mail: admin@eaasdc.de) Preis: 2,00 €.

*

Bitte beachten: Katharina Thureau ist umgezogen und hat eine **neue Adresse** sowie Telefonnummer. Siehe Impressum S. 79.

*

Bis bald in Berlin beim Spring Jamboree bei der Mitgliederversammlung und in einem Square oder Round Dance circle.

Klaus

Klaus Kietzmann

EAASDC Bulletin Editor

Deadline for March / Redaktionsschluss für das März- Bulletin: 20th / 20. Februar(y)